
计算机应用 2009, 29(10) 2644-2646 DOI:     ISSN: 1001-9081 CN: 51-1307/TP

本期目录 | 下期目录 | 过刊浏览 | 高级检索                                                            [打印本页]   [关闭] 

网络与通信 扩展功能 

本文信息

Supporting info 

PDF(543KB)

[HTML全文] 

参考文献[PDF] 

参考文献 

服务与反馈

把本文推荐给朋友   

加入我的书架 

加入引用管理器 

引用本文 

Email Alert 

文章反馈 

浏览反馈信息 

本文关键词相关文章

网络监控

假设检验

网络性能

网络安全

网络负载

本文作者相关文章

高强

丁岳伟

何璐

PubMed

Article by Gao,j 

Article by Ding,Y.W 

Article by He,l 

假设检验模型网络异常监控算法的研究和实现

高强,丁岳伟,何璐

上海理工大学

摘要： 针对传统安全监控方式对网络异常判断的不足，提出一种基于假设检验的网络异常分析算法。该算法提出

一个新的概念“网络性能值”来描述网络状态。计算在网络正常情况下该网络主机的“网络性能值”分布参数，采

集在检查的时间段内一定数量网络性能值样本，通过假设检验方法判断在该时间段内网络是否异常。对该算法进行

程序测试，可以得出该算法与传统的监控方法相比降低了网络负荷，并提高了时间段内网络安全判断的正确率。

关键词： 网络监控   假设检验   网络性能   网络安全   网络负载   

Research and realization of network security monitoring algorithm based on 
hypothesis verification model

Abstract: To overcome the disadvantage of traditional network security monitor system, this paper 
introduced a new definition—network performance (NP) which can describe the status of network. 
Calculate the distributing parameter in the security network environment was calculated, and the amount 
of NP during the monitoring time was collected, then whether the network is secure was estimated by 
using hypothesis verification. At last, the result of experiment shows the new algorithm can reduce the 
network burthen, and increase the accuracy of network security estimation.
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